

A chance to lead change.

The World Games 2009 – a sporting spectacle of superlatives. A global Uniplan team from Taiwan and Germany creates and implements the opening and closing ceremonies. More than 4,000 performers are involved in the show in Kaohsiung. The show tells the story of the island of Taiwan and the port city of Kaohsiung. Elements such as traditional symbols and customs dominate the choreography, as does modern technology. The exceptional artistic dance and acrobatics performances take place on a gigantic virtual stage – created by an oversized ground projection. The final highlight of the ceremony is a spectacular show of pyrotechnics. More than 40,000 enthusiastic spectators follow the show live in the stadium. The media interest too is immense. A sporting event in a class of its own!

www.uniplan.com

Die World Games 2009 – Sport-Spektakel der Superlative. Ein globales Uniplan-Team aus Taiwan und Deutschland kreiert und realisiert die Eröffnungs- und Schlusszeremonie in Kaohsiung. An der Show sind mehr als 4.000 Künstler beteiligt. Die Show erzählt die Geschichte der Insel Taiwan und der Hafenstadt Kaohsiung. Elemente wie traditionelle Symbole und Bräuche dominieren die Choreographie ebenso wie moderne Technologie. Die außergewöhnlichen Performances finden auf einer gigantischen virtuellen Bühne statt – erzeugt durch eine überdimensionale Bodenprojektion. Ihren Höhepunkt findet die Zeremonie schließlich in einer Aufsehen erregenden pyrotechnischen Show. Mehr als 40.000 begeisterte Zuschauer verfolgen die Show live im Stadion. Und auch das Medieninteresse ist immens. Ein Sportevent der Extraklasse!

www.uniplan.de

